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BUDAPEST FŐVÁROS XI. KERÜLET ÚJBUDA ÖNKORMÁNYZATA 

KULTURÁLIS ÉS KÖZNEVELÉSI BIZOTTSÁG 

Sorszám: 17.                                 Ikt. sz.: I-1310-2/2019. 

 

Jegyzőkönyv 

 

Készült: a Kulturális és Köznevelési Bizottság 2019. december 17-én 15.00 órától tartott 

alakuló, nyilvános ülésén a Polgármesteri Hivatal (1113 Budapest, Bocskai út 39-41.) I. 

emelet 114. sz. termében.  

 

Bizottság tagjai közül jelen vannak:    

Görög András      elnök 

Daám Alexandra  alelnök 

Jankó István         alelnök 

Dézsi Bettina 

Milák Hajnalka 

Nagyné Antal Anikó 

Rádi Károly 

Tóth Attila 

Varga Mónika 

 

Bizottság tagjai közüli távol vannak:       −  

 

 

Kulturális Bizottság tagjai érkezett távozott 
vissza-

érkezett 
távozott aláírás 

  1.  Görög András elnök     Görög András 

  2.  Daám Alexandra alelnök     Daám Alexandra 

  3.  Jankó István alelnök     Jankó István 

  4.  Dézsi Bettina     Dézsi Bettina 

  5.  Milák Hajnalka     Milák Hajnalka 

  6.  Nagyné Antal Anikó     Nagyné Antal Anikó 

  7.  Rádi Károly     Rádi Károly 

  8.  Tóth Attila     Tóth Attila 

  9.  Varga Mónika     Varga Mónika 

Tanácskozási joggal résztvevők  aláírás 

Polgármesteri vezetés: 

Dr. László Imre polgármester  

Bakai-Nagy Zita alpolgármester  

Barabás Richárd alpolgármester  

Orosz Anna alpolgármester Orosz Anna 

Hintsch György alpolgármester  

Vargáné dr. Kremzner Zsuzsanna jegyző  

Dr. Szentandrási-Sárkány Tamás aljegyző  

Képviselők: 

Bába Szilvia  

dr. Bács Márton  

Bedő Dávid  

Budai Miklós   
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Csernus László   

Erhardt Attila  

Dr. Hoffmann Tamás   

Junghausz Rajmund   

Keller Zsolt  

Kreitler-Sas Máté   

Dr. Molnár László   

Németh Gyöngyvér Valéria  

Novák Előd  

Szabó László  

Tóth Márton  

Varga Gergő  

Nemzetiségi Önkormányzatok elnökei 

Vladimorova Milena, Bolgár ÖK   

Kárpáti István, Cigány ÖK   

Dr. Korani Lefki, Görög ÖK  

dr. Sokcsevits Dénes, Horvát ÖK   

Barsi Károly, Lengyel ÖK  

dr. Seifert Tibor, Német ÖK   

Marosváry István Imre, Örmény ÖK   

Hering Mária, Román ÖK   

Hladinec Péter, Ruszin ÖK   

Becseics Péter, Szerb ÖK   

Galda Levente, Szlovák ÖK   

Kondor Péter, Szlovén ÖK   

Szuperák Barbara, Ukrán ÖK   

Polgármesteri kabinet: 

Lakos Imre kabinetvezető  

Sinkovicz Judit kabinetvezető-helyettes  

Polgármesteri Hivatal vezetők/munkatársak: 

Győrffyné Molnár Ilona, a Humánszolgálati Igazgatóság 

igazgatója 

Győrffyné Molnár Ilona 

Magyar Tamásné, a Hatósági Igazgatóság igazgatója  

Soltész Erika, a Pénzügyi és Költségvetési Igazgatóság 

igazgatója 

 

Büki László, a Városgazdálkodási Igazgatóság 

igazgatója 

 

dr. Téglási László, a Jegyző Igazgatóság igazgatója dr. Téglási László 

Nemessné dr. Bérczi Szilvia a Jegyző Igazgatóság 

igazgató-helyettese 

 

Hubicsák-Gódor Ildikó, a Programkoordinációs Csop. 

referense 

Hubicsák-Gódor Ildikó 

Dömök Viktória, a Programkoordinációs Csop. mts.-a  

H. Varga Katalin bizottsági titkár H. Varga Katalin 

Külsős állandó meghívottak:   

Hományi Tamás Márton, a Dél-Budai Tankerületi Kp. 

vezetője 

Hományi Tamás Márton 

Laucsek István tankerületi szakmai vezető  Laucsek István 
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Fogarasiné Ritter Györgyi, Pedagógusok Szakszervezete  

Tóth Ildikó, Óvodai Munkaközösség elnöke, Észak-

Kelenföldi Óvoda vezetője  

Tóth Ildikó 

Kereskedelmi és Iparkamara képviseletében  

Napirendekhez meghívottak:  

Ábrahám Máté asszisztens  

Antal Nikolett ügyvezető igazgató KözPont Újbuda Kft. Antal Nikolett 

Czetőné Szűcs Zsuzsa, a Vagyongazdálkodási Osztály Czetőné Szűcs Zsuzsa 

Szebeni Dóra közművelődési vezető Szebeni Dóra 

  

 

Az ülést vezeti: Görög András elnök  

 

Görög András: Szeretettel köszöntök mindenkit a soron következő bizottsági ülésen. A 

kilenc bizottsági tagból mind a kilencen jelen vagyunk, így határozatképesek vagyunk. 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek a mai napon Daám Alexandrát kérem föl, erről egyszerű 

szótöbbséggel kérem, hogy szavazzunk: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda 

Önkormányzata Kulturális és Köznevelési Bizottsága úgy határozott, hogy a mai ülés 

jegyzőkönyv-hitelesítőjének Görög András elnököt és Daám Alexandra bizottsági tagot 

választja meg.” 

A bizottság 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot. 

 

112/KKB/2019./XII.17./ számú határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda 

Önkormányzata Kulturális és Köznevelési 

Bizottsága 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy a mai ülés 

jegyzőkönyv-hitelesítőjének Görög András elnököt 

és Daám Alexandra bizottsági tagot választja meg.  

 

Görög András: Tizenegy kiküldött napirend volt előzetesen a meghívóban. Egy módosító 

indítványom van, a 9./ Sajátos nevelési igényű gyermekekkel foglalkozók támogatása című 

előterjesztést, mivel Győrffyné Molnár Ilona is érintett benne, mint irodavezető, szeretném, ha 

5. napirendi pontként tárgyalnánk, így az oktatási napirendek egymás után kerülnének 

tárgyalásra.  

A napirend vitáját megnyitom. Lezárom.  

Akkor most szavazzunk a napirendről a módosítással együtt: „Budapest Főváros XI. Kerület 

Újbuda Önkormányzata Kulturális és Köznevelési Bizottsága a mai ülés napirendjét az 

alábbiak szerint fogadta el: Nyilvános ülés: 1./ Óvodai beiratkozás időpontja 2020/2021-es 

nevelési évre, előterjesztő: Orosz Anna alpolgármester; 2./ Nyári nyitva tartás a kerületi 

önkormányzati fenntartású óvodákban 2020., előterjesztő: Orosz Anna alpolgármester; 3./ 

Iskolaigazgatók megbízásának módosítása, előterjesztő: Orosz Anna alpolgármester; 4./ 

Újbudai Pedagógiai Iroda működése, előterjesztő: Orosz Anna alpolgármester; 5./ Sajátos 

nevelési igényű gyermekekkel foglalkozók támogatása, előterjesztő: Jankó István 

képviselő; 6./ A Nemzeti Portrétár Alapítvány támogatási szerződésének módosítása, 

előterjesztő: Barabás Richárd alpolgármester; 7./ KözPont Újbudai Kulturális, Pedagógiai 

és Média Kft. szerződéseinek módosítása, előterjesztő: dr. László Imre polgármester; 8./ 

Talentum Művészeti Nonprofit Kft. közszolgáltatási szerződésének felmondása, 

előterjesztő: dr. László Imre polgármester; 9./ A díszpolgárrá választásról, valamint a 



4 

 

kerületi kitüntetések és elismerő címek adományozásáról szóló rendelet módosítása, 

előterjesztő: dr. László Imre polgármester; 10./ Budapest XI. kerület Ménesi út 16. – 

pályázat értékelése, előterjesztő: Büki László, a Városgazdálkodási Igazgatóság igazgatója; 

11./ Támogatások elszámolásainak szakmai igazolása, előterjesztő: dr. Téglási László, a 

Jegyzői Igazgatóság igazgatója.” 

A bizottság 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot. 

 

113/KKB/2019./XII.17./ számú határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata 

Kulturális és Köznevelési Bizottsága 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a mai ülés 

napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 

  

Nyilvános ülés:  

 

1./ Óvodai beiratkozás időpontja 2020/2021-es nevelési évre 

Előterjesztő: Orosz Anna alpolgármester  

 

2./ Nyári nyitva tartás a kerületi önkormányzati fenntartású óvodákban 2020. 

Előterjesztő: Orosz Anna alpolgármester  

 

3./ Iskolaigazgatók megbízásának módosítása 

Előterjesztő: Orosz Anna alpolgármester 

 

4./ Újbudai Pedagógiai Iroda működése 

Előterjesztő: Orosz Anna alpolgármester 

 

5./ Sajátos nevelési igényű gyermekekkel foglalkozók támogatása 

Előterjesztő: Jankó István képviselő  

 

6./ A Nemzeti Portrétár Alapítvány támogatási szerződésének módosítása     

Előterjesztő: Barabás Richárd alpolgármester 

 

7./ KözPont Újbudai Kulturális, Pedagógiai és Média Kft. szerződéseinek 

módosítása    

Előterjesztő: dr. László Imre polgármester  

 

8./ Talentum Művészeti Nonprofit Kft. közszolgáltatási szerződésének felmondása 

Előterjesztő: dr. László Imre polgármester  

 

9./ A díszpolgárrá választásról, valamint a kerületi kitüntetések és elismerő címek 

adományozásáról szóló rendelet módosítása 

Előterjesztő: dr. László Imre polgármester  

 

10./ Budapest XI. kerület Ménesi út 16. – pályázat értékelése 
Előterjesztő: Büki László, a Városgazdálkodási Igazgatóság igazgatója 

 

11./ Támogatások elszámolásainak szakmai igazolása  
Előterjesztő: dr. Téglási László, a Jegyzői Igazgatóság igazgatója 
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1./ napirendi pont: Óvodai beiratkozás időpontja 2020/2021-es nevelési évre 

Előterjesztő: Orosz Anna alpolgármester 

 

Orosz Anna: Az EMMI vonatkozó rendelete előírja, hogy mely időpontokban kell a 

beiratkozást megtartani, a javasolt időpontok megfelelnek a jogszabálynak. Azért van most 

erre szükség, mert a szülőknek lesz egy kiadvány, ami január-februárban jelenik meg, ebben 

informálnánk őket, hogy mikor lesz 2020-ban a beiratkozás időpontja. 

 

Görög András: Kérdés van-e a napirendhez? Hozzászólás? Nincs, akkor lezárom a 

napirendet. Szavazásra teszem fel a napirendet: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda 

Önkormányzata Kulturális és Köznevelési Bizottsága úgy határozott, hozzájárul ahhoz, hogy 

a Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata fenntartásában működő óvodákban a 

2020/2021. nevelési évre történő beiratkozások időpontja 2020. május 4-e, 5-e, 6-a 7-e és 8-a 

legyen reggel 8 órától délután 18 óráig. Határidő: 2019. december 17., felelős: Görög András 

elnök.” 

A bizottság 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot.  

 

114/KKB/2019./XII.17./ számú határozat 
 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Kulturális 

és Köznevelési Bizottsága 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül úgy határozott, hozzájárul ahhoz, hogy a 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata 

fenntartásában működő óvodákban a 2020/2021. nevelési évre 

történő beiratkozások időpontja 2020. május 4-e, 5-e, 6-a 7-e és 

8-a legyen reggel 8 órától délután 18 óráig. 

 

Határidő: 2019. december 17. 

Felelős:   Görög András elnök 

 

………………………. 

 

 

2./ napirendi pont: Nyári nyitva tartás a kerületi önkormányzati fenntartású 

óvodákban 2020. 

Előterjesztő: Orosz Anna alpolgármester 

 

Orosz Anna: Igazából ezt is azért kellene elfogadni, hogy az előbb említett kiadványban 

megjelenjen, hogy a szülők tájékozódjanak arról, hogy nyáron melyik óvoda mikor lesz 

nyitva. Biztosítva van, hogy a gyerekeknek folyamatos ellátása legyen. Kérem, hogy 

támogassák a javaslatot. 

 

Görög András: Kérdés, hozzászólás? Nincs, akkor lezárom a vitát. Szavazásra teszem fel a 

beterjesztett határozati javaslatot: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata 

Kulturális és Köznevelési Bizottsága úgy határozott, hogy az Albertfalvai Óvoda (1116 

Budapest, Ezüstfenyő tér 1.), a Dél-Kelenföldi Óvoda (1119 Budapest, Lecke u. 15-19.), az 

Észak-Kelenföldi Óvoda (1119 Budapest, Tétényi út 46-48.), a Gazdagréti Óvoda 

Kindergarten in Gazdagrét (1118 Budapest, Csíkihegyek u. 11.), a Kelenvölgy-Őrmezei 

Óvoda Kindergarten in Kelenvölgy-Őrmező (1112 Budapest, Neszmélyi u. 22-24.), a 

Lágymányosi Óvoda (1117 Budapest, Bogdánfy u. 1/b.), a Sasadi Óvoda (1118 Budapest, 
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Dayka Gábor u. 4/b.) és a Szentimrevárosi Óvoda (1113 Budapest, Badacsonyi u. 20-22.) 

vonatkozásában a 2020. évi nyári nyitva tartásáról szóló tájékoztatást elfogadja. Határidő: 

2019. december 18., felelős: Görög András elnök.” 

A bizottság 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot.  

 

115/KKB/2019./XII.17./ számú határozat 
 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Kulturális 

és Köznevelési Bizottsága 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy az Albertfalvai Óvoda 

(1116 Budapest, Ezüstfenyő tér 1.), a Dél-Kelenföldi Óvoda 

(1119 Budapest, Lecke u. 15-19.), az Észak-Kelenföldi Óvoda 

(1119 Budapest, Tétényi út 46-48.), a Gazdagréti Óvoda 

Kindergarten in Gazdagrét (1118 Budapest, Csíkihegyek u. 11.), 

a Kelenvölgy-Őrmezei Óvoda Kindergarten in Kelenvölgy-

Őrmező (1112 Budapest, Neszmélyi u. 22-24.), a Lágymányosi 

Óvoda (1117 Budapest, Bogdánfy u. 1/b.), a Sasadi Óvoda (1118 

Budapest, Dayka Gábor u. 4/b.) és a Szentimrevárosi Óvoda 

(1113 Budapest, Badacsonyi u. 20-22.) vonatkozásában a 2020. 

évi nyári nyitva tartásáról szóló tájékoztatást elfogadja. 

 

Határidő: 2019. december 18. 

Felelős:   Görög András elnök 

 

………………………. 

 

 

 

3./ napirendi pont: Iskolaigazgatók megbízásának módosítása 

Előterjesztő: Orosz Anna alpolgármester 

 

Orosz Anna: Itt arról van szó, hogy a kerületben működő tizenhat általános és középiskolát 

megbízzuk azokkal a feladatokkal, amik az Önkormányzat hatáskörébe tartoznak – az 1. és 5. 

pontok között vannak felsorolva – és 2020. évre ugyan olyan felállásban bíznánk meg az 

iskolaigazgatókat ezeknek a feladatoknak az ellátásával is, mint 2019-ben, ezt a Tankerület 

támogatja, ehhez kérjük a bizottság támogatását is. 

 

Görög András: Ez összegszerűségben mennyit jelent?  

 

Orosz Anna: Nyolcvanezer forint fejenként. 

 

Görög András: Nem merem föltenni azt a kérdést, amit egy éve föltettem, mert akkor azt 

kérdeztem meg – mert, hogy az iskolaigazgatókat támogatjuk evvel – akkor azt kérdeztem, 

hogy azokat a munkatársakat – de ez már a KLIK dolga – akik ezt az adminisztrációs munkát 

valóban elvégzik, őket ki fizeti meg? De ez a KLIK dolga lesz. Múltkor ezért dorgálást 

kaptam az igazgatóktól. Ezt csak így megjegyzem.  

Kérdés, hozzászólás van-e? Nincs, akkor felteszem szavazásra a beterjesztett határozati 

javaslatot: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Kulturális és Köznevelési 

Bizottsága úgy határozott, megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
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„Iskolaigazgatók megbízásának módosítása” című előterjesztést. Határidő: 2019. december 

19., felelős: Görög András elnök.” 

A bizottság  9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot.  

 

116/KKB/2019./XII.17./ számú határozat 
 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Kulturális 

és Köznevelési Bizottsága 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül úgy határozott, megtárgyalásra és elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Iskolaigazgatók 

megbízásának módosítása” című előterjesztést. 

 

Határidő: 2019. december 19. 

Felelős:   Görög András elnök 

 

………………………. 

 

 

 

4./ napirendi pont: Újbudai Pedagógiai Iroda működése 

Előterjesztő: Orosz Anna alpolgármester 

 

Görög András: Kis személyes dolog, én valamikor még a PSZK-ban – nem ott kezdtem, ott 

folytattam, mert informatika tanárként kezdtem – dolgoztam, akkor külön intézményként 

működött, egy kicsit örülök annak, hogy ha nem is külön intézményként, de talán visszakapja 

azt a helyet, ahova emelni kellene. 

 

Orosz Anna: Ebben a napirendi pontban arról van szó, hogy eddig a Központ Kft. ernyője 

alatt működött, ami a 2011. évi köznevelési törvény módosítása következtében volt – ha jól 

tudom – átmeneti megoldásnak szánt konstrukció, most az a javaslat született, hogy a 

GAMESZ ernyője alá kerüljön át az UPI és ehhez kérjük a támogatást.  

 

Görög András: Kérdés, hozzászólás van-e? Nincs, akkor a napirendi pont vitáját lezárom, 

kérem, hogy a beterjesztett javaslatot szavazzuk meg: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda 

Önkormányzata Kulturális és Köznevelési Bizottsága úgy határozott, megtárgyalásra és 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Újbudai Pedagógiai Iroda működése” 

című előterjesztést. Határidő: 2019. december 19., felelős: Görög András elnök.” 

A bizottság  9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot.  

 

117/KKB/2019./XII.17./ számú határozat 
 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Kulturális 

és Köznevelési Bizottsága 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül úgy határozott, megtárgyalásra és elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Újbudai Pedagógiai Iroda 

működése” című előterjesztést. 

 

Határidő: 2019. december 19. 

Felelős:   Görög András elnök 
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5./ napirendi pont: Sajátos nevelési igényű gyermekekkel foglalkozók támogatása 

Előterjesztő: Jankó István képviselő  

 

Jankó István: Köszönöm, hogy a bizottság támogatta, hogy a napirend előrébb kerüljön, nem 

magam miatt, hanem a vendégek miatt. Az előterjesztésben leírtam a lényeget, hogy 

szeretném, ha azokat a pedagógusokat támogatnánk pluszban – mert kapnak az 

óvodapedagógusok pótlékot –, akik SNI-s gyerekekkel foglalkoznak. Egyrészt a 

gyógypedagógusok, másrészt meg azok az óvónők, akiknek a csoportjában van ilyen 

gyermek. Első körben a határozati javaslat arról szól, hogy felkérnénk a Polgármester urat, 

hogy vizsgáltassa meg ennek a lehetőségét és anyagi vonzatát. A költségvetés tárgyalásánál, 

amennyiben zöld utat kap ez a javaslat, akkor már konkrét számokkal tudnánk előjönni.  

 

Görög András: Beszélgettünk mi is korábban már erről, még az előző ciklusban elindult az 

újbudai pótlék, valamilyen módon a kerületi pedagógus életpályának a része lenne ez is. Mi is 

gondolkozunk azon, hogy hogyan lehetne valamilyen módon a helyi óvodákban, a helyi 

iskolákban megtartani a pedagógusokat. Az iskolákhoz a Tankerület „miatt” kevesebb 

beleszólásunk van, az óvodákban – mivel közvetlenül a mi fenntartásunkhoz tartozik – 

egyszerűbb az eszközöket biztosítani. A határozati javaslat egyébként úgy szól, hogy nem is 

említ – és ezt köszönöm, hogy így lett beadva – nem említ konkrét összegeket és konkrét 

státuszokat, álláshelyeket, stb. Szeretnénk azon gondolkodni, hogy az SNI-s gyerekeket a 

későbbiekben, akár fejkvóta alapján, akár csoportra lebontva, a csoportban dolgozó 

óvodapedagógus kapjon többet, vagy a gyógypedagógus, ehhez egy kis türelmet kérünk, és a 

költségvetésig szeretnénk mindenképpen eldönteni. Szeretném ezt a határozati javaslatot, amit 

Jankó István képviselő benyújtott, egyetlen módosítással feltenni szavazásra. Jön a karácsony, 

a január 16-i határidő egy kicsit korainak tűnik, Március 1-et, vagy március 31-et mondanám, 

addig már a költségvetésünk is meglesz, és akkor pontosan erről tudunk szavazni. Magával az 

előterjesztéssel természetesen egyetértünk, csak a határidőben annyit kérek, hogy egy kicsit 

toljuk ki, gyakorlatilag elmegyünk pénteken és január 16-án jövünk vissza. 

 

Jankó István: Szerintem jó, csak akkor már lesz költségvetés, miből lesz, ha nem különítünk 

el … 

 

Görög András: Párhuzamosan, és ha évközben vezetjük be, szeptember 1-től, vagy 

máskortól, akkor módosítjuk hozzá a költségvetést, ha van erre keret és akarat rá. A 

költségvetési rendeletet év közben bármikor lehet módosítani, akkor a ti támogatásotokkal 

persze lehet módosítani a költségvetést, főleg, hogyha ilyen nemes a cél. 

Kérdezem, hogy van-e egyéb kérdés, hozzászólás? Nincs. 

Befogadod ezt a március 31-et? 

 

Jankó István: Igen. 

 

Görög András: Akkor nem kell a módosító javaslatot külön feltenni. Szavazásra teszem fel 

az eredeti határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy határidő március 31.: „Budapest 

Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Kulturális és Köznevelési Bizottsága úgy 

határozott, megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Sajátos 

nevelési igényű gyermekekkel foglalkozók támogatása” című előterjesztést, azzal a 

módosítással, hogy a határidő 2020. március 31. legyen. Határidő: 2019. december 19., 

felelős: Görög András elnök.” 

A bizottság 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot. 
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118/KKB/2019./XII.17./ számú határozat 
 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Kulturális 

és Köznevelési Bizottsága 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül úgy határozott, megtárgyalásra és elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Sajátos nevelési igényű 

gyermekekkel foglalkozók támogatása” című előterjesztést, azzal 

a módosítással, hogy a határidő 2020. március 31. legyen. 

 

Határidő: 2019. december 19. 

Felelős:   Görög András elnök 

 

………………………. 

 

 

 

6./ napirendi pont: A Nemzeti Portrétár Alapítvány támogatási szerződésének 

módosítása     

Előterjesztő: Barabás Richárd alpolgármester 

 

Dr. Téglási László: A Nemzeti Portrétár Alapítvány még tavasszal egy pályázaton 

támogatási igénnyel fordult hozzánk, kapott is 100 E forintot. A támogatási cél nem tudott 

teljesen megvalósulni, november 30-ig kellett volna elszámolniuk, kéri, hogy módosítsuk 

december 31-re, és január 31-re meg az elszámolást. Adminisztratív hiba miatt kimaradt az, 

hogy a támogatási összeg az alábbi költségekre, kiadásokra használható fel: grafikai 

költségek, hirdetmények, benne voltak az eredeti szerződésben, és a tiszteletdíjak, 

digitalizálás, honlap költség is bekerülne, ha a bizottság ezzel egyetért.    

 

Görög András: A kiírásnál, amikor benyújtották a pályázatot, ők 300 E forint pályázati 

összeget kértek, amire kaptak 100 E forintot. Ilyenkor mindig jön az a dilemma, hogy ha van 

egy kiírt pályázat, arra pályáznak jó sokan, jóval nagyobb a pályázott összeg, mint az 

elnyerhető összeg, akkor most kinek adjunk pénzt? Adjunk a teljes kért összegre, és akkor 

sokan kimaradnak, vagy minden pályázónak adjunk kevesebb összeget, és vagy meg tudják 

csinálni, vagy nem. Itt a jó szándék gondolom az volt, hogy adjunk mindenkinek pénzt, és itt 

most a „vagy nem tudták megcsinálni” lett. Azt javaslom, hogy ezt most engedjük így evvel a 

módosítóval, ahogy van, de a következő időszakban, amikor pályázatot írjuk ki, akkor nézzük 

meg, hogy ha a pályázott összeg olyan, ha annál kevesebbet adunk – itt konkrétan a harmadát 

– akkor inkább ne adjunk semmit, mert akkor nem fog tudni vele mit csinálni. Ha nem is azt 

mondom, az a 100 E forint kidobott pénz, de úgyis el fogja költeni valamire, mert mindig van 

helye a pénznek, csak akkor ne  legyen az „ha keveset kaptam, akkor az talált pénz, valamire 

elköltöm”. Jó lenne ezt már a pályázat kiírásánál és az elbírálásánál figyelembe venni.  

 

Dr. Téglási László: Akkor ez azt jelenti, hogy már a pályázati felhívást is úgy kellene nekünk 

megfogalmazni, hogy ez így benne legyen, amit most mondott elnök úr? Ez a civil és a 

kulturális pályázatra vonatkozik – az új tagoknak mondanám –, hogy minden évben 

összegszerűen a költségvetésbe „be volt állítva” hogy 10 M civil és10 M kulturális pályázat. 

Ezekre lehetett pályázni civil szervezeteknek. Jól értem, hogy akkor már a pályázati 

felhívásba szerepeltessük ezt valahogy?  
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Görög András: Úgy gondolom, hogy valamilyen szinten mindenképpen, nehéz lesz 

egyébként ezt a pályázati kiírásban kiírni. Mert ha valaki kér egy repülőjegyet Las Vegasba, 

mert ott van egy konferencia és el akar menni, és az a repülőjegy 1 M forintba kerül és ő kér 

erre 800 E forintot, mert 200 E forintja van neki, és ehhez adunk neki 100 E forintot, akkor 

nem fog tudni elmenni. De ha valaki kér 1 M forintot, mert akar venni hatvanhat kisbiciklit az 

óvoda keresztudvarába, de neki csak 200 E forintot adunk, akkor nem hatvanhatot vesz, csak 

huszonkettőt, és akkor meg tudta valósítani a cél egy részét. Valamilyen szinten ezt írjuk bele, 

igen, de nekünk majd, amikor értékeljük a pályázatot, akkor kell figyelnünk, hogy kevesebb 

pénzből meg tudja-e csinálni. Inkább egy kicsit több odafigyelést fog ez igényelni, úgy 

gondolom. Lehet, hogy meg tudja csinálni egy részét, ha az előző szélsőséges példára 

gondolunk, akkor azt nem fogja tudni megcsinálni.  

 

Dr. Téglási László: Akkor ezt mi előkészítjük, úgyis a bizottság elé jön a felhívás, és akkor 

még itt lehet esetleg észrevételt tenni, akkor azt akceptáljuk. 

 

Jankó István: Lehet benne ráció, de ha visszaemlékszel, amikor … 

 

Görög András: Nehéz, tudom. 

 

Jankó István: .. nem tudom, hány évig együtt készítettük elő ezeket a pályázatokat, akkor ez 

mindig előjött. De nem is kaptak Nem emlékszem, már úgy nem kaptak, aki 10 M forintra, 

vagy 5 M forintra pályázott, annak eleve nem adtunk 100 E forintot, a bizottság is tudott 

szűrni, de az, hogy ne jelenjenek meg ilyen aránytalan pályázatok, meg lehet próbálni beírni a 

pályázati kiírásba.  

 

Görög András: Van-e további hozzászólás? Ha nincs, lezárom a vitát. A módosító javaslattal 

együtt teszem fel a határozatot szavazásra: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda 

Önkormányzata Kulturális és Köznevelési Bizottsága úgy határozott, megtárgyalásra és 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „A Nemzeti Portrétár Alapítvány 

támogatási szerződésének módosítása” című előterjesztést az előterjesztői módosító 

javaslattal együtt.” Határidő: 2019. december 19., felelős: Görög András elnök.”  

A bizottság  9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot.  

 

119/KKB/2019./XII.17./ számú határozat 
 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Kulturális 

és Köznevelési Bizottsága 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül úgy határozott, megtárgyalásra és elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „A Nemzeti Portrétár 

Alapítvány támogatási szerződésének módosítása” című 

előterjesztést az előterjesztői módosító javaslattal együtt.  

 

Határidő: 2019. december 19. 

Felelős:   Görög András elnök 

 

………………………. 
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A napirend tárgyalásánál jelen van Antal Nikolett, a  KözPont Újbuda Kft. ügyvezető 

igazgatója.  

 

7./ napirendi pont: KözPont Újbudai Kulturális, Pedagógiai és Média Kft. 

szerződéseinek módosítása    

Előterjesztő: dr. László Imre polgármester  

 

Antal Nikolett: Most több dolgot érintene ez a szerződésmódosítás, az egyik, az, hogy ugyan 

a közművelődési támogatási szerződésünk hosszabb időre szól, de volt benne egy olyan 

kitétel, hogy mindig az adott év költségvetésének elfogadását követően tudjuk az új 

szerződést megkötni. Ez előállította azt a helyzetet, hogy mondjuk december 31-gyel lejárt az 

adott évi vállalkozási szerződésünk, és a január 1. és a költségvetés elfogadása közötti 

átmeneti időszakról semmi nem rendelkezett. Hogyha ez az egy mondat módosul és kikerül, 

hogy a költségvetést el kell fogadni, hogy a jogfolytonosság megmaradjon, akkor az nekünk 

egy hatalmas segítség, mert az átmeneti időszakra értelem szerűen, mint ahogyan most is 

történik, mondjuk 2020. január- februárjára a 2019-es költségvetés leosztott pénzeit meg tudja 

kapni a KözPont Kft. és tudja működtetni a kulturális közművelődési intézményrendszert. Ez 

a legfontosabb, bizonyos értelemben. A másik az, hogy a Kelen Civil Nyugdíjas Klub, ami 

nálunk volt ingyenes használatban, az tulajdonképpen használhatatlanná vált. A FŐKÉTÜSZ 

felszólította az Önkormányzatot, hogy ebben az állapotában nem működhet tovább, ugyanis 

teljes fűtéskorszerűsítésre lenne szükség, ami nyilván egy nagyon komoly beruházást jelent 

úgy, hogy az ingatlan jelenlegi állapotában egyszerűen nem éri meg ekkora beruházást 

végrehajtani. Úgyhogy ennek következtében gondoskodtunk arról, és ebben a 

Humánszolgálati igazgatóságról az igazgató asszony is a segítségünkre volt, hogy az összes 

ott lévő klubbot, nyugdíjas klubbot akár a 60+-os programközpontokba, vagy a közösségi 

házakba el tudjuk helyezni. Tehát a Petzvál utcai Kelen Civil Nyugdíjas Klub kikerülne a mi 

közművelődési szerződésünkből, és ezáltal az ingyenes használati szerződésünkből is. Ami 

még következő pont, ÚPI, tehát megszűnik a közszolgáltatási szerződés az Önkormányzat és 

a KözPont Kft. között az Újbudai Pedagógiai Iroda feladatellátására, ennek következtében 

értelem szerűen az Erőmű utcai telephely is kikerül a mi ingyenes használati szerződésünkből 

és ezzel párhuzamosan kikerül a Közművelődési megállapodásból is, ami az Önkormányzat 

és a cég között köttetett. 

 

Görög András: Kérdés a napirendhez?  

 

Nagyné Antal Anikó: Az a két klub, ami ott működött a Petzvál utcában, ők hova fognak 

kerülni? Úgy tudom, hogy ők nagyon ragaszkodnak ahhoz a helyhez. Valószínű, hogy 

Őrmezőre nem szívesen mennének. Mi lesz a sorsuk?  

 

Antal Nikolett: Ami 60+-os klub volt, azzal kapcsolatban Győrffiné Molnár Ilona tárgyalt a 

két nyugdíjas klubbal, szerintem te arra gondolsz, úgyhogy ők valamelyik 60+-os 

programközpontban kapnak helyet. Mi azt tudtuk vállalni, hogy ameddig nálunk van még 

ingyenes használatban, elektromos fűtést biztosítunk, addig a kollégánk, azokon a keddi 

alkalmakon, amikor ők összegyűltek, folyamatosan bejárt, és úgy tudom, hogy 60+-os 

programközpont is föl lett nekik ajánlva, nem tudom, hogy aztán sikerült-e Győrffiné Molnár 

Ilonával megállapodniuk. A mi klubjaink mind elkerültek a közösségi házakba, már 

szeptembertől egyébként. 

 

Görög András: A hozzászólási kört megnyitom. nem látok hozzászólót.  
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Kérem, hogy a beterjesztett határozatról szavazzunk: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda 

Önkormányzata Kulturális és Köznevelési Bizottsága úgy határozott, megtárgyalásra és 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „KözPont Újbudai Kulturális, Pedagógiai 

és Média Kft. szerződéseinek módosítása” című előterjesztést. Határidő: 2019. december 

19., felelős: Görög András elnök”. 

A bizottság 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot.  

 

120/KKB/2019./XII.17./ számú határozat 
 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Kulturális 

és Köznevelési Bizottsága 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül úgy határozott, megtárgyalásra és elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „KözPont Újbudai Kulturális, 

Pedagógiai és Média Kft. szerződéseinek módosítása” című 

előterjesztést. 

 

Határidő: 2019. december 19. 

Felelős:   Görög András elnök 

 

………………………. 

 

 

 

8./ napirendi pont: Talentum Művészeti Nonprofit Kft. közszolgáltatási 

szerződésének felmondása 

Előterjesztő: dr. László Imre polgármester  

 

Dr. Téglási László: Közszolgáltatási szerződést kötött önkormányzatunk ebben az évben a 

Talentum Művészeti Nonprofit Kft.-vel 2019-2023-ig tartó időszakra. Ebben annyit vállalt az 

Önkormányzat, hogy minden évben bizonyos összeget a Kft. rendelkezésére bocsát. Az a 

döntés született, hogy ezt a szerződést nem szeretné az Önkormányzat tovább folytatni. 

Megoldási lehetőségek. Ami szerepel az előterjesztésben, hogy közös megegyezéssel történő 

szerződés megszüntetést ajánl fel az Önkormányzat. 10 M forintot kapott erre az évre a cég, 

egyrészt, hogy koncerteket tartson, másrészt, van benne egy kis működési költség – nem 

tudom pontosan szétválasztani – és van fiatalok zenei nevelése is. Viszont. Három koncertet 

tartott meg tudomásom szerint, a negyedik koncertet nem tudta megtartani. Nem tudom, 

milyen okból nem tartotta meg. Ha közös megegyezéssel történik a szerződés megszüntetése, 

akkor, ha a testületi döntés megszületik, mi a Kft.-nek küldünk egy levelet, hogy ilyen 

szándéka van az Önkormányzatnak, hogy közös megegyezéssel bontsuk fel a szerződést. Ha 

nem, vagy nem reagál, akkor viszont a szerződés felmondható, 90 nap a felmondási idő. Ez a 

Közszolgáltatási szerződés lényegében egy támogatási szerződésként is funkcionál, neki ezzel 

a 10 M forinttal el kell számolnia, ezt legkésőbb 2020. január 31-ig meg kell tennie. 

Mindenképpen jönni fog ide, bármi történik a szerződéssel, egy elszámolással, kötelesek 

vagyunk bekérni azt, hogy a 10 M forintot hogy használta fel a tárgyévben.  

 

Görög András: Ha a közös megegyezéshez hozzájárul, akkor vissza kell, hogy jöjjön a 

bizottsági ülésre jóváhagyásra? Vagy az akkor az már Polgármesteri hatáskör? 

 

Dr. Téglási László: Ha hozzájárul, szerintem mindenképpen  be kell hozni, mert ugyebár van 

egy elszámolási igény is.  
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Görög András: Az elszámolást, azt értem.  

 

Dr. Téglási László: Értem.  

 

Görög András: További kérdés, hozzászólás? 

 

Nagyné Antal Anikó: Gondolom a negyedik koncertre nem kapott felkérést? Azért nem 

történt meg? 

 

Görög András: Több kérdés nincs, a kérdések körét lezárom. 

 

Dr. Téglási László: A Közszolgáltatási szerződésben az van – nem tudom a képviselő 

asszonyok urak el tudták-e olvasni – megmondom őszintén, van egy kapcsolattartó, Hubicsák-

Gódor Ildikó, az én beosztottam, kollégám. De, előre bocsátom, hogy nem mi szerveztük a 

koncerteket, nem velünk egyeztetett a Talentum Kft., hanem a Központ Kft.-vel kellett, hogy 

egyeztessen ebben az ügyben. Megmondom őszintén, nem tudom, hogy a Központ Kft.-nél ki 

a kapcsolattartó, de hogy nem mi egyeztettük le sem azt, hogy mikor legyen, hol legyen, mint 

legyen, erre a kérdésre, azért nem tudok válaszolni.  

 

Görög András: Én csak úgy magam gondolom, hogy Mága Zoltán nem egy bármikor 

„előkapható” művész, gondolom van elég sok fellépése, ezeket a fellépéseket már az év 

elején, legkésőbb tavasszal le kéne egyeztetni év végéig. Az eredeti tervben vagy szerepelt, 

vagy nem, tehát nem hiszem, hogy nekünk most decemberben kellett volna fölkérnünk, hogy 

„gyere gyorsan még egy koncertre”, gondolom, hogy ezt ütemezetten kellett volna megtenni. 

Ennek, hogy mi az oka, szerintem nem a mi tisztünk ezt eldönteni.  

Szavazásra teszem fel az eredetileg befűzött határozati javaslatot: „Budapest Főváros XI. 

Kerület Újbuda Önkormányzata Kulturális és Köznevelési Bizottsága úgy határozott, 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Talentum Művészeti 

Nonprofit Kft. közszolgáltatási szerződésének felmondása” című előterjesztést. Határidő: 

2019. december 19., felelős: Görög András elnök.” 

A bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 3 tartózkodással elfogadta a javaslatot.  

 

121/KKB/2019./XII.17./ számú határozat 
 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Kulturális 

és Köznevelési Bizottsága 6 igen szavazattal, ellenszavazat 

nélkül, 3 tartózkodással úgy határozott, megtárgyalásra és 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Talentum 

Művészeti Nonprofit Kft. közszolgáltatási szerződésének 

felmondása” című előterjesztést. 

 

Határidő: 2019. december 19. 

Felelős:   Görög András elnök 

 

………………………. 
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9./ napirendi pont: A díszpolgárrá választásról, valamint a kerületi kitüntetések és 

elismerő címek adományozásáról szóló rendelet módosítása 

Előterjesztő: dr. László Imre polgármester  

 

Dr. Téglási László: Ez egy átfogó módosítás lenne a részünkről, több elemből tevődne össze. 

Ahogy az előterjesztésben olvasható 1992-óta vannak elismerő címek Újbudán. 

Természetesen nagyon fontos az erkölcsi elismerés mindazoknak, akik olyan teljesítményt 

nyújtanak a kerület érdekében. Ez pénzbeli jutalommal is járt, anno, amikor ez elindult 1992-

ben, az A1-es kategóriát, az akkor elfogadott Közalkalmazotti törvény A1-es kategóriáját 

vették figyelembe, ami most per pillanat 69 E forint. Évek óta nem emelkedett, és azért 

szerettük volna ezt a módosítási javaslatot behozni, hogy egy picit … Mondok egy példát, 

hogy mit jelent. A 90-es évek elején az A1-es kategória akkori összege kéthavi bérnek felelt 

meg jutalom szempontjából az akkori bérnek. Most ez a 69 E forint a minimálbér felének sem 

felel meg. Mi ezt szerettük volna elérni avval, hogy egy picit az erkölcsi elismerésen felül 

anyagilag is tudjuk ezeket a művészeket díjazni. Van ennek még egy eleme, hogy Újbuda 

Kiváló Vállalkozója például kapott egy tárgyat. Neki is azt javasolnánk, hogy pénzösszeget 

kapjon, ha nem gond. Kapott egy plasztikát minden évben, nagyon örült neki, de ezt is váltsuk 

át pénzbeli juttatásra. Ez lenne az egyik része. A másik része lenne a módosítási javaslatnak, 

nem volt eddig szabályozva, hogy mi van akkor, ha egy díszpolgár nem veszi át a címet. Most 

belekerült a 18-as pontba, 18/A pontba: „Amennyiben a díszpolgári címben, kitüntetésben, 

elismerésben részesített személy nem veszi át a díjat, úgy az az adott díjról történő lemondást 

jelenti.” Ez kerülne bele, harmadrészt pedig a legvégén az úgynevezett GDPR rendelet tavaly 

május 25-én hatályba lépett, és ezt vezetnénk át a rendeleten, hogy különböző 

rendezvényeken mi a feladat, mi a kötelesség, tehát, hogy mi személyes adatot nem akarunk 

nyilvántartani, csak a szükséges adatok, azért, hogy ha ott valaki megjelenik, díjat vesz át 

nyilvános eseményen, akkor ezt tudjuk szabályozni.   

 

Görög András: A kérdésem a következő lenne, a 18/A, nem veszi át, de ha beteg, vagy bármi 

miatt jön, akkor az automatikusan nem jelenti a díjról való lemondást, tehát valamilyen 

módon kifejezi a szándékát, nem akarja átvenni. Nem egyszer volt olyan díjunk, hogy nem 

tudott eljönni a korára való tekintettel, nem tudtuk elérni, stb. Győződjünk meg arról, hogy 

nem akarja átvenni. A másik kérdésem, nem tudom, mióta folyik a rendelet előkészítése, 

valóban a díjak mértéke picit „elúszott”, vagy elinflálódott. Mikor kell erről véglegesen 

döntenünk? Akár a költségvetés elfogadásakor is tudunk erről véglegesen dönteni, tehát, ha 

ehhez még vannak még módosító javaslatai, mert akkor nekem az lenne a javaslatom – a 

beterjesztett rendeletmódosítást úgy sem tudjuk elfogadni – azt mondanám, azt szavazzuk 

meg a határozati javaslatban, a rendeletet tartalmazó előterjesztést megtárgyalásra javasolja, 

és akkor határidőnek akár a költségvetésig tárgyaljuk ezt meg, és akkor tudunk még 

hozzátenni, vagy elvenni, át tudjuk egy kicsit beszélni. De akkor valóban induljon el a közös 

gondolkodás. Nincs is hatáskörünk a rendeletet elfogadni, ez lenne a módosító javaslatom.  

Várom a kérdéseket még. Kérdés van-e? Nincs. Hozzászólás?  

 

Jankó István: Egyébként ez egy jó javaslat, mert nekem több módosító indítványom is lesz, 

amit írásban is odaadok. Egyetértek ezzel, hogy meg kell emelni, nem is kicsit, 

tulajdonképpen a duplájára. Viszont az előterjesztés szövegében, az, hogy az egyik díjnál 

kevesebbet adunk, ez nekem egy kicsit ellentmondásos, mégpedig az „Újbuda Gyermekeiért”, 

ott valami módon csak az A1 kategóriának csak a hétszerese járna. tegnap a Pénzügyi 

Bizottságon egy módosítót tettem, amit a bizottság el is fogadott, hogy ugyan úgy 

nyolcszorosa járjon, ez lenne az egyik módosító. A másik módosító indítványom, hogy van az 

eredeti rendelet 8. §- az „Újbuda Kiváló Intézményvezetője”. Nem tudom, hány év alatt adtuk 
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már ki, majdnem minden intézményvezető kapott. ezért az lenne a javaslatom, hogy legyen 

olyan díj, hogy „Újbuda Kiváló Intézményvezetője, intézmény vezető-helyettese”, és akkor a  

magasabb vezetőket is tudnánk díjazni. Az indokom az, hogy az óvodákban, most, hogy négy 

óvodánk van, rengeteg helyettes van, magasabb vezető, ugyan olyan felelősséggel dolgoznak, 

érdemes lenne meggondolni, őket is bevonni ebbe a körbe. Az, hogy hány adható, egy kicsit 

megemelnénk, hogy nem kettő, hanem négy, de ez a javaslatban benne lesz. A másik 

javaslatom, ami az Újbuda Gyermekeiért rendeletben meg is van, a másik kettőben nem 

tudom, miért nincs bent, úgy szól az eredeti, hogy: „az Önkormányzat által fenntartott és 

működtetett, valamint a Dél-Budai Tankerületi Központ által fenntartott, Budapest XI. 

kerületében működő intézmény élén …”, mert ebbe nem tartoznak bele egyrészt az egyházi 

iskolák, az alapítványi iskolák és az egyéb intézmények, én ezt úgy módosítanám, ami 

egyébként így szerepel az „Újbuda Gyermekeiért”, hogy:  „az Önkormányzat közigazgatási 

területén működő köznevelési, közoktatási intézmény élén …”, és ezt mind a kettőbe 

belevenném. Az utolsó módosító indítványom a díszpolgári címben, amit Görög András elnök 

már az előbb pedzegetett, és szerintem ez nem biztos, hogy jó, hogy majd megvizsgáljuk, 

hogy beteg volt-e, vagy nem, meg hogy ráért-e, vagy nem. Ezt úgy módosítanám: 

„Amennyiben a díszpolgári címben, kitüntetésben, elismerésben részesített személy nem veszi 

át a díjat, és ezt írásban jelzi, …”. Ez a módosítóm. 

 

Görög András: Nekem ezzel az a bajom, hogy ha valaki csak azért sem veszi át … bármit is 

mondjatok, nem veszem át, evvel oda is adtuk, meg nem is. Az Önkormányzat tudomására 

juttatja, hogy nem veszi át a díjat. Valamilyen módon finomítani kell, csak nem írásban, „mert 

nem fogom írásban beadni, már azért sem”.  

Azt mondtam az elején, és azért kérdeztem a határidőt. Nem tudom ragaszkodsz-e hozzá, 

hogy feltegyem szavazásra, mert én azt szeretném, ha erről az egész rendeletről nem most 

döntenénk, hanem egy közös gondolkodásra akár hozzuk be januárra, és akkor akár ezek is 

bejöhetnek. Avval, amit Jankó képviselő mond, egyetértek, evvel a 18/A-val nem. Mert az 

írásban jelzi, valamilyen módon jelzi, azt mindenképpen, azt korrigálni kell, de pont azért, 

mert a beszélgetéseinkben is, meg most a bizottsági ülésen is azt látom, hogy van még mit 

„szabni” ezen a rendeleten, és nem biztos, hogy most úgy kéne, hogy minden bizottság bead 

egy-két módosítót, és akkor majd kialakul belőle valami, hanem jó lenne egy egységes 

álláspontot ebben képviselni. Nekem az lenne a javaslatom, hogy akkor „Felkéri a 

Polgármestert, hogy a rendelet előkészítésénél bocsássa egyeztetésre, és legkésőbb a februári 

ülésre terjessze elő. Mert akkor ezeket át tudjuk beszélni. De a jegyzőkönyv része lesz, 

természetesen.   

 

Jankó István: A testületi ülésen ugyanezt el fogom ismételni, most olvastad el, persze nem 

lehet ezt három perc alatt eldönteni, ennek idő kell, nyilván, de azért teszem ezeket a 

javaslatokat, nem azt mondom, hogy két perc alatt döntsünk róla, hanem ezek javaslatok. 

Ehhez kell az, hogy jó, ne most döntsünk, hanem majd a költségvetés után, és fontoljuk meg 

ezeket a javaslatokat.  

 

Görög András: Úgy is fogalmazhatom az én javaslatomat, hogy figyelembe véve ezeket a 

javaslatokat. Csak ne legyen konkrét, mert ezt 18/A-t nem tudnám megszavazni. Ezt nem 

fogja tudni így csinálni. Meg vannak költségvetési vonzatai, de akkor figyelembe véve a 

mellékelt javaslatokat. Ha így megfelel, kvázi befogadtam akkor ebbe, de nem a rendeletet 

módosítjuk, azt nem is tudjuk módosítani. Azt fogom kérni a testületi ülésen is, hogy toljuk el 

ezt egy kicsit, hogy ne egy ilyen ad hoch rendelet szülessen. 
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Dr. Téglási László: Nincs ennek határideje. Azért hoztuk decemberre, nem is a pénzek miatt, 

hanem a GDPR szabályokat szerettük volna beépíteni, aztán jött ez a díszpolgári ... volt itt egy 

kis probléma, úgy is gondoltuk szabályozni, úgy jött. Tehát ennek nincs határideje. 

Természetesen, ahogy elnök úr látja.  

 

Görög András: Akkor mondhatnám azt is, javaslom, hogy vegyük le a napirendről … 

Szavazzuk meg, amit mondtam, hogy egyeztetés után menjen tovább. A kérdésem az, hogy a 

következő javaslattételi határidő a rendelet alapján mikor van?  

 

Dr. Téglási László: December 31-ig van a „Pro Communitate”, a „Pro Urbe” és „Kiváló 

sportoló, kiváló edző”. December 31-ig ezekre szeretnénk bekérni javaslatokat. 

 

Görög András: Ezek be fognak jönni a régi alapján, most ne kapkodjunk e miatt. 

 

Dr. Téglási László: Jó. 

 

Görög András: Akkor úgy teszem fel a határozati javaslatot, hogy megtárgyalásra javasoljuk 

a testületnek a rendeletet, figyelembe véve a javaslatokat. Ha igen, akkor ezt a módosítót 

szeretném, ha megszavaznánk: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata 

Kulturális és Köznevelési Bizottsága úgy határozott, megtárgyalásra javasolja a Képviselő-

testületnek a „A díszpolgárrá választásról, valamint a kerületi kitüntetések és elismerő 

címek adományozásáról szóló rendelet módosítása” című előterjesztést a határozat 

mellékletében leírt módosításokkal együtt. Határidő: 2019. december 19., felelős: Görög 

András elnök.” 

A bizottság 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot.  

 

122/KKB/2019./XII.17./ számú határozat 
 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Kulturális 

és Köznevelési Bizottsága 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül úgy határozott, megtárgyalásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „A díszpolgárrá választásról, valamint a 

kerületi kitüntetések és elismerő címek adományozásáról szóló 

rendelet módosítása” című előterjesztést a határozat 

mellékletében leírt módosításokkal együtt.  

 

Határidő: 2019. december 19. 

Felelős:   Görög András elnök 

 

122/KKB/2019./XII.17./ számú határozat melléklete 

 

Módosító javaslatok a 32/2012. (VI.6.) a díszpolgárrá választásról, valamint a kerületi 

kitüntetések és elismerő címek adományozásáról szóló rendelethez 

 

Korábbi rendelkezések:  

8. § (1) *  „Újbuda kiváló 

intézményvezetője” elismerő cím 

adományozható az Önkormányzat által 

fenntartott és működtetett, valamint a Dél-

Budai Tankerületi Központ által fenntartott, 

8. § (1) „Újbuda kiváló intézményvezetője, 

intézményvezető-helyettese” elismerő cím 

adományozható az Önkormányzat 

közigazgatási területén működő 

köznevelési, közoktatási intézmény élén 
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Budapest XI. kerületében működő intézmény 

élén legalább folyamatosan hat éve 

tevékenykedő, a korszerű vezetési 

követelményeknek megfelelő, az intézmény 

szakmai színvonalát és jó hírnevét megőrizni 

és fejleszteni képes intézményvezető részére. 

(2) Évente legfeljebb 2 elismerő cím 

adományozható. 

 

legalább folyamatosan hat éve tevékenykedő, 

a korszerű vezetési követelményeknek 

megfelelő, az intézmény szakmai színvonalát 

és jó hírnevét megőrizni és fejleszteni képes 

magasabb vezető részére.  

(2) Évente legfeljebb 4 elismerő cím 

adományozható. 

9. § (1) *  „Újbuda mesterpedagógusa” 

elismerő cím adományozható az 

Önkormányzat által fenntartott és 

működtetett, valamint a Dél-Budai 

Tankerületi Központ által fenntartott, 

Budapest XI. kerületében működő intézmény 

beosztott pedagógusai számára a kerületi 

óvodákban és iskolákban végzett innovációs 

tevékenységében legalább tíz éves 

munkaviszonnyal rendelkező elkötelezett 

személyeknek, akik jelentős mértékben 

hozzájárulnak a gyermekek életének 

gazdagításához, személyiségük harmonikus 

fejlődéséhez; akik a gyermekek ellátása, 

gondozása, nevelése és oktatása, közösségeik 

segítése, szabadidejük értelmes eltöltése 

érdekében folyamatosan kiemelkedő munkát 

végeznek. 

 

9. § (1) *  „Újbuda mesterpedagógusa” 

elismerő cím adományozható 

Önkormányzat közigazgatási területén 

működő köznevelési, közoktatási 

intézmény beosztott pedagógusai számára a 

kerületi óvodákban és iskolákban végzett 

innovációs tevékenységében legalább tíz 

éves munkaviszonnyal rendelkező 

elkötelezett személyeknek, akik jelentős 

mértékben hozzájárulnak a gyermekek 

életének gazdagításához, személyiségük 

harmonikus fejlődéséhez; akik a gyermekek 

ellátása, gondozása, nevelése és oktatása, 

közösségeik segítése, szabadidejük értelmes 

eltöltése érdekében folyamatosan kiemelkedő 

munkát végeznek. 

11. § (4) Az elismerő címmel járó 

pénzjutalom összege a mindenkori 

közalkalmazotti bértábla A1 kategóriájának 

megfelelő összeg négyszerese. 

11. § (4) Az elismerő címmel járó 

pénzjutalom összege a mindenkori 

közalkalmazotti bértábla A1 kategóriájának 

megfelelő összeg nyolcszorosa. 

 

 „18. § (8) Amennyiben a díszpolgári 

címben, kitüntetésben, elismerésben 

részesített személy nem veszi át a díjat, és 

ezt írásban jelzi, úgy az az adott díjról 

történő lemondást jelenti.” 

 

………………………. 

 

 

 

10./ napirendi pont: Budapest XI. kerület Ménesi út 16. – pályázat értékelése 
Előterjesztő: Büki László, a Városgazdálkodási Igazgatóság 

igazgatója 

 

Görög András: Ez a napirend az előző ülésre már bejött, de akkor levettük a napirendről. 

Viszonylag rövid idő állt rendelkezésre a pályázat benyújtására, ott a pályázati kiírásban az 

szerepelt, hogy konkrét tervekkel kellett volna pályázni. Ezt két hét alatt úgy gondolom, 
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felelősen senki nem tudta volna megtenni. Három pályázó volt, ebből kettő nem is érvényes 

pályázatot adott be, hiszen két hét alatt nem tudott terveket adni. A javaslatom az, hogy 

nyilvánítsuk eredménytelennek a pályázatot, ez csak javaslat, a VGB fogja a végső döntést 

kimondani, és ott majd eldöntik, hogy az új pályázatot mikor és milyen feltételekkel írnak ki. 

Kérdés, hozzászólás van-e a napirendhez? Nincs. 

Kérem, hogy szavazzunk a befűzött határozati javaslatról: „Budapest Főváros XI. Kerület 

Újbuda Önkormányzata Kulturális és Köznevelési Bizottsága − az előterjesztő kérésére − úgy 

határozott, hogy javasolja a Gazdasági Bizottság részére a Budapest, XI. ker. Ménesi út 16. 

szám alatti 4964/1 hrsz-ú ingatlanra vonatkozó pályázat eredménytelenné nyilvánítását. 

Határidő: 2019. december 30., felelős: Görög András elnök.” 

A bizottság 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot.  

 

123/KKB/2019./XII.17./ számú határozat 
 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Kulturális 

és Köznevelési Bizottsága − az előterjesztő kérésére − 9 igen 

szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy határozott, 

hogy javasolja a Gazdasági Bizottság részére a Budapest, XI. ker. 

Ménesi út 16. szám alatti 4964/1 hrsz-ú ingatlanra vonatkozó 

pályázat eredménytelenné nyilvánítását. 

 

Határidő: 2019. december 30.  

Felelős:   Görög András elnök 

 

………………………. 

 

 

 

11./ napirendi pont: Támogatások elszámolásainak szakmai igazolása  
Előterjesztő: dr. Téglási László, a Jegyzői Igazgatóság igazgatója 

 

Görög András: Van-e kérdés? Hozzászólás? Ha nincs, akkor a befűzött javaslatról 

szavazzunk: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Kulturális és 

Köznevelési Bizottsága úgy határozott, szakmailag igazolja, hogy a határozat mellékletét 

képező táblázatban foglalt támogatottak a támogatási célnak megfelelően használták fel a 

támogatási összegeket. Határidő: 2019. december 18., felelős: Görög András elnök.” 

A bizottság 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a javaslatot.  

 

124/KKB/2019./XII.17./ számú határozat 
 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Kulturális 

és Köznevelési Bizottsága 9 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül úgy határozott, szakmailag igazolja, hogy a 

határozat mellékletét képező táblázatban foglalt támogatottak a 

támogatási célnak megfelelően használták fel a támogatási 

összegeket. 

 

Határidő: 2019. december 18. 

Felelős:   Görög András elnök 
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124/KKB/2019./XII.17./ számú határozat melléklete 

  Támogatott Támogatási cél 
Elszámolás 

határidő 
Összeg 

Kulturális támogatás 

1. 
Gyümölcsoltó 

Boldogasszony 

Kápolna 

Zarándoklat és az 

énekkar fellépése 
2019. november 30. 

150 000 Ft 

utófinanszírozás 

2. 
Kanizsai Gőzös 

Alapítvány 

Utazó Planetárium 

előadás az óvodások 

számára 

2019. november 30. 
100 000 Ft 

utófinanszírozás 

3. 
Nem Adom Fel 

Alapítvány 

Szabadtéri zenés 

programok szervezése 
2019. augusztus 30. 80 000 Ft 

4. 
Teleki Blanka 

Általános Iskoláért 

Alapítvány 

Kulturális gála 

rendezése 
2019. december 30. 

200 000 Ft 

utófinanszírozás 

Civil támogatás 

5. 
Bp-i Örmény Kat. 

Lelk. Hitéleti Műk. 

Tám. Alapítvány 

A Lelkészség örmény 

vonatkozású muzeális 

gyűjteményének 

promótálása 

2019. október 30. 50 000 Ft 

6. 
Kanizsai Gőzös 

Alapítvány 
Fejlesztési költség 2019. december 31. 

100 000 Ft 

utófinanszírozás 

Tábori támogatás 

7. 
Albertfalvi Don Bosco 

Kat. Ált. Isk. és 

Óvoda 

Nyári táboroztatás 
2019. szeptember 

30. 
630 000 Ft 

8. 
Albertfalvi 

Keresztény Társas 

Kör 

Nyári táboroztatás 
2019. szeptember 

30. 
550 000 Ft 

9. Ars Topia Alapítvány Ifjúsági építőtábor 
2019. szeptember 

30. 
100 000 Ft 

10. 
Babszem 

Táncegyüttes 

Egyesület 

Nyári táboroztatás 
2019. szeptember 

30. 
300 000 Ft 

11. 
Bocskai Iskola 

Alapítvány 
Nyári táboroztatás 2019. október 30. 350 000 Ft 

12. 
Budai Baptista 

Gyülekezet 
Nyári táboroztatás 

2019. szeptember 

30. 
200 000 Ft 
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13. 
Budapest-Gazdagréti 

Ref. Egyházközség 
Nyári táboroztatás 

2019. szeptember 

30. 
450 000 Ft 

14. 
Épkézláb Közh. 

Alapítvány 
Napközis fejlesztő tábor 

2019. szeptember 

30. 
200 000 Ft 

15. 
Hulló Csillag 

Alapítvány 
Nyári táboroztatás 2019. augusztus 30. 60 000 Ft 

16. 
Iskolánkért-

Gyermekinkért 

Alapítvány 

Nyári táboroztatás 
2019. szeptember 

30. 
420 000 Ft 

17. Karolina Egyesület Nyári táboroztatás 
2019. szeptember 

30. 
520 000 Ft 

18. 
Kelenvölgyi RK 

Plébánia 
Nyári táboroztatás 

2019. szeptember 

30. 
100 000 Ft 

19. 
Kékkeresztes Nővérek 

Hospice Alapítvány 
Nyári táboroztatás 

2019. szeptember 

30. 
100 000 Ft 

20. KözPont Kft. Nyári táboroztatás 
2019. szeptember 

30. 
400 000 Ft 

21. 
Krisztus Légiója 

Kongregáció 
Nyári táboroztatás 2019. október 30. 200 000 Ft 

22. 
Műszaki 

Táncegyesület 
Néptánctábor 2019. október 30. 500 000 Ft 

23. Omnivagus Egyesület Nyári táboroztatás 2019. november 30. 400 000 Ft 

24. Összefogás XI. SE Nyári táboroztatás 2019. november 30. 300 000 Ft 

25. 
Petőfi Musical Stúdió 

Egyesület 
Diákszínpadi tábor 

2019. szeptember 

30. 
200 000 Ft 

26. 
Praevolans 

Alapítvány 
Nyári táboroztatás 

2019. szeptember 

30. 
150 000 Ft 

27. 
Szellemi Sérült 

Testvéreinkért 

Alapítvány 

Nyári táboroztatás 
2019. szeptember 

30. 
300 000 Ft 

28. 
Szt. II. János Pál 

Iskolaközpont 
Nyári táboroztatás 2019. október 30. 300 000 Ft 
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29. 
Szt. Szabina 

Lelkészség 
Nyári táboroztatás 

2019. szeptember 

30. 
150 000 Ft 

30. 
Szt. Tarzíciusz Ifj. 

Egyesület 
Cserkésztábor 

2019. szeptember 

30. 
100 000 Ft 

31. 
Teleki Blanka 

Általános Iskoláért 

Alapítvány 

Nyári táboroztatás 2019. november 30. 710 000 Ft 

32. Újbudai Judo SE Nyári táboroztatás 
2019. szeptember 

30. 
200 000 Ft 

33. 
Újbudai Mountain 

Bike Szabadidő SE 
Nyári táboroztatás 

2019. szeptember 

30. 
250 000 Ft 

34. 
Vándormadár 

Alapítvány 
Nyári táboroztatás 2019. november 29. 250 000 Ft 

Egyéb támogatás 

35. Bényi Eszter 

Album kiadása Bényi 

László néprajzi 

gyűjteményéről 

2020. március 1. 300 000 Ft 

36. 
Budapesti Műszaki és 

Gazdaságtudományi 

Egyetem 

Ingyenes, bentlakásos 

természettudományos 

tábor rendezése 

2019. szeptember 

30. 
300 000 Ft 

37. 
Coldwell Art 

Könyvkereskedelmi 

Bt. 

Pósa Zoltán regényének 

megjelentetése 
2019. november 29. 400 000 Ft 

38. 
Eötvös Collegiumért 

Alapítvány 

Az Eötvös Collegium 

kertjében található tó 

újjáépítése 

2019. szeptember 

30. 
2 000 000 Ft 

39. Flying Cat Kft. 

A Hadik Kávéház és a 

Szatyor Bár kulturális 

programjainak 

szervezése 

2019. szeptember 

30. 
15 000 000 Ft 

40. Holnap Kiadó Kft. 
Gerlóczy Gedeonról 

szóló kötet kiadása 
2019. november 19. 800 000 Ft 

41. 
Kézdiszentlélek 

Község 

Önkormányzata 

A Petőfi Sándor 

Kultúrház felújítása 
2019. november 29. 1 000 000 Ft 

42. 
Kisebbségekért Pro 

Minoritate Alapítvány 

A XXX. Bálványosi 

Nyári Szabadegyetem 

rendezése 

2019. október 30. 500 000 Ft 

43. 
Kovácsné Szöllősy 

Sarolta 

Senior tánccsoport 

működtetése 
2020. január 30. 280 000 Ft 
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44. KözPont Kft. 
Érdekeltségnövelő 

fejlesztési támogatás 
2019. október 30. 9 217 000 Ft 

45. 
Kulturális Tizenegy 

Egyesület 

Eleven Tavasz és Eleven 

Ősz fesztiválok 

rendezése 

2019. december 30. 8 500 000 Ft 

46. 
Omnivagus Túra és 

Szabadidő Egyesület 
Pajkos utcabál rendezése 2019. november 30. 600 000 Ft 

47. 
Sorsod a Sorsom 

Alapítvány 

Halmozottan hátrányos 

helyezű gyerekek 

táboroztatása 

2019. október 2. 200 000 Ft 

     

 

Budapest, 2019. december 13. 

  

   
Görög András 

 

   
elnök 

 
 

 

 

Görög András: A mai bizottsági ülést lezártam, és mindenkinek áldott, békés, boldog 

karácsonyt kívánok, boldog újévet, jó pihenést, bár van még előttünk egy testületi ülés, meg 

néhány bizottsági ülés is van még a héten.  

 

Budapest, 2019. december 17. 

 

A jegyzőkönyv elkészült 2019. december 19. 

 

A jegyzőkönyv aláírásának ideje 2019. december 20. 

 

 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 

 

 

 

 

 

 

Daám Alexandra s. k. 

bizottsági tag 

Görög András s. k. 

elnök 

 

 

 

 

 


